
1 
 

ZAPISNIK 

sa 27. sjednice Općinskog vijeća Općine Vižinada-Visinada održane 03. ožujka 2025. 

godine, s početkom u 18,00 sati u prostorijama Općine Vižinada-Visinada.  

Prisutni članovi Općinskog vijeća: Predsjedavajući Oliver Arman, Mauricio Poropat, 

Bojan Rosić, Laura Kešac, Martina Dobrilović, Maksimilian Ritossa, Vedran Pilat, Alen 

Laković.  

Na sjednici još učestvuju načelnik Općine Vižinada-Visinada Marko Ferenac, 

zamjenica načelnika iz reda pripadnika Talijanske nacionalne manjine Neda Šainčić Pilato, 

pročelnica JUO-a Gordana Bottezar, tajnica JUO-a Lidia Legović kao zapisničar te mediji, 

odnosno, predstavnica nezavisnog portala Parentium.hr Snježana Matejčić. 

Predsjedavajući pozdravlja sve prisutne te upoznava javnost o pravilima kojih se moraju 

pridržavati tokom održavanja sjednice.  

Na sjednici je prisutno 8 od 9 vijećnika, te Općinsko vijeće može donositi pravovaljane 

odluke.  

Predsjedavajući otvara sjednicu te predlaže dopunu dnevnog reda sa dodatnom točkom 

– razmatranje Odluke o davanju suglasnosti za sklapanje ugovora o korištenju nekretnine na 

k.č. br. 256/1 k.o. Vižinada te daje na glasanje predloženi dnevni red: 

1. Verifikacija zapisnika  

2. Odluka o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi  

3. Odluka o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi  

4. Odluka o prodaji nekretnina u vlasništvu Općine Vižinada-Visinada putem javnog 

natječaja  

5. Odluka o zamjeni nekretnina i raspisivanju javnog natječaja za zamjenu nekretnina u 

vlasništvu Općine Vižinada-Visinada   

6. Odluka o zamjeni nekretnina i raspisivanju javnog natječaja za zamjenu nekretnina u 

vlasništvu Općine Vižinada-Visinada  

7. Odluka o davanju suglasnosti za ishođenje građevinske dozvole na k.č.br. 1807/10 k.o. 

Vižinada  

8. Odluka o izdavanju suglasnosti za provedbu projekta Održavanje javnih površina i 

očuvanje prirodnih vrijednosti Vižinade  

9. Odluka o davanju suglasnosti za pokretanje postupka nabave traktora i priključaka za 

održavanje  

10. Odluka o davanju suglasnosti za pokretanje postupka nabave za usluge košnje zelenog 

pojasa uz nerazvrstane ceste i puteve  

11. Odluka o davanju suglasnosti za pokretanje postupaka nabave za usluge održavanja 

nerazvrstanih cesta, puteva i staza  

12. Odluka o davanju suglasnosti za pokretanje postupka nabave izrade  energetski 

učinkovite vanjske fasade na zgradi općine  

13. Odluka o davanju suglasnosti za pokretanje postupaka nabave za pojačano održavanje 

nerazvrstanih cesta - asfaltiranje  
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14. Odluka o davanju suglasnosti za pokretanje postupka nabave za asfaltiranje 

nerazvrstane ceste Zabregi   

15. Odluka o davanju suglasnosti za pokretanje postupka nabave za proširenje javne 

rasvjete  

16. Odluka o davanju suglasnosti za pokretanje postupka nabave izrade drenaže i uređenje 

partera oko crkve sv. Barnabe  

17. Odluku o izradi izmjene i dopune Urbanističkog plana uređenja građevinskog područja 

gospodarske proizvodno poslovne namjene Vižinada  

18. Odluka o ispravku Odluke o nerazvrstanim cestama na području Općine Vižinada- 

Visinada   

19. Zaključak Općinskog vijeća Općine Vižinada-Visinada o provedbi pripajanja sukladno 

Zakonu o vodnim uslugama  

20. Odluka o usvajanju Godišnje analize stanja sustava civilne zaštite na području Općine 

Vižinada-Visinada za 2024. godinu  

21. Godišnji plan razvoja sustava civilne zaštite na području Općine Vižinada-Visinada za 

2025. godinu  

22. Odluka o davanju suglasnosti za sklapanje ugovora o korištenju nekretnine na k.č. br. 

256/1 k.o. Vižinada 

23. Vijećnička pitanja        

                     

TOČKA 1. 

Predsjedavajući otvara 1. točku dnevnog reda, verifikacija zapisnika. 

Na zapisnik je vijećnik Vedran Pilat imao primjedbu, nazvao ga manjkavim te tražio je 

da se glasovni zapisnik ponovno presluša i priloženi zapisnik dopuni. Izričito traži da se dopuni 

točka o Odluci o nerazvrstanim cestama o kojoj se govorilo, zatim točka o amandmanima, točka 

o zabrani radova i točka vezano za zalog sa tvrtkom Studio Sonda d.o.o. Po primjedbama 

vijećnika Vedrana Pilata predsjedavajući predlaže da se predloženi zapisnik dopuni te da se na 

sljedećem vijeću glasa o istome. 

Vijećnica Veronika Beaković pridružila se sjednici u 18:08 h, te je sada prisutno 9 od 9 

vijećnika.   

 

TOČKA 2. 

Predsjedavajući otvara 2. točku dnevnog reda, razmatranje Odluke o ukidanju statusa 

javnog dobra u općoj uporabi, riječ prepušta pročelnici.  

Pročelnica obrazlaže prijedlog predložene Odluke, naime, gospođa Rina Mengot, 

podnijela je Općini Vižinada-Visinada zahtjev za zamjenu katastarske čestice označene kao k.č. 

br. 4110/24,  površine 971 m2, k.o. Vižinada kao javno dobro u općoj uporabi u vlasništvu 

Općine Vižinada-Visinada za katastarske čestice u njenom vlasništvu. Očevidom na licu mjesta 

i uvidom u prostorno plansku dokumentaciju Općine Vižinada-Visinada, utvrđeno je da 

predmetna nekretnina nije u funkciji puta (ceste) te joj je potrebno ukinuti status javnog dobra 

u općoj uporabi. Bez ukidanja statusa javnog dobra nije ni moguće pokrenuti postupak za 

zamjenu predmetne nekretnine. Slijedom navedenog, obzirom da je predmetna nekretnina 
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„izgubila“ status javnog dobra jer se ista koristi kao okućnica, daje se Općinskom vijeću na 

razmatranje i usvajanje Odluke kojom se ukida status javnog dobra u općoj uporabi za 

predmetnu nekretninu.  

Vijećnici na točku 2. nisu imali nikakvih primjedbi te je točka 2. dnevnog reda 

jednoglasno usvojena. 

 

TOČKA 3. 

Predsjedavajući otvara 3. točku dnevnog reda – Odluka o ukidanju statusa javnog dobra 

u općoj uporabi. Predsjedavajući prepušta riječ pročelnici koja obrazlaže prijedlog Odluke.  

Prilikom parcelacije k.č. na Štacionu nastala je k.č. br. 4110/25 k.o. Vižinada, dvorište, 

površine 327 m2, k.o. Vižinada kao javno dobro u općoj uporabi u vlasništvu Općine Vižinada-

Visinada. Očevidom na licu mjesta i uvidom u prostorno plansku dokumentaciju Općine 

Vižinada- Visinada, utvrđeno je da predmetna nekretnina nije u funkciji puta (ceste) te joj je 

potrebno ukinuti status javnog dobra u općoj uporabi. Bez ukidanja statusa javnog dobra nije 

ni moguće pokrenuti postupak za prodaju predmetne nekretnine. Slijedom navedenog, obzirom 

da je predmetna nekretnina „izgubila“ status javnog dobra, daje se Općinskom vijeću na 

razmatranje i usvajanje Odluke kojom se ukida status javnog dobra u općoj uporabi za 

predmetnu nekretninu. 

Vijećnici na točku 3. nisu imali nikakvih primjedbi te je točka 3. dnevnog reda 

jednoglasno usvojena. 

 

TOČKA 4. 

Predsjedavajući otvara 4. točku dnevnog reda – Odluka o prodaji nekretnina u vlasništvu 

Općine Vižinada-Visinada putem javnog natječaja. Obrazlaže postupak donošenja prijedloga 

prodaje nekretnina u vlasništvu Općine Vižinada-Visinada putem javnog natječaja te otvara 

raspravu.  

Javlja se vijećnik Pilat, obzirom na to da je vijećnik Vedran Pilat i član Odbora za 

upravljanje nekretninama, komunalni sustav i prostorno uređenje potvrđuje način donošenja 

prijedloga no ističe kako se jedna nekretnina znatno ističe po drugima, odnosno k.č. 3252/17 

k.o. Vižinada koja se tereti sa pravom građenja na istoj. Smatra kako se ista tretira i kao i sve 

ostale parcele za prodaju putem javnog natječaja no isto tako smatra kako bi ista morala imati 

drukčiji tretman obzirom na to da Općina Ugovorom o pravu građenja ima osiguran priljev 

sredstava kroz godine te smatra da je isti apsurdno nizak obzirom na današnje cijene. Kroz 40 

godina do isteka ugovora trebali bi dobiti priljev od cca 62.000,00 eura. Smatra da ako se ide 

na prodaju navedene nekretnine bilo bi dobro dodati i navedeni iznos kojeg bi se dobilo u tih 

40-ak godina do isteka Ugovora o pravu građenja. Također, osvrnuo se na zapisnik Odbora za 

upravljanje nekretninama, komunalni sustav i prostorno uređenje, te traži da se isti nadopuni sa 

navodom kojeg je istaknuo, a to jest da Općina Vižinada-Visinada Ugovorom o pravu građenja  

ima pravo koristiti prostoriju Studia Sonde za organizaciju svečanosti i javih prijema jer je to 

od velikog značaja za Općinu te da se Ugovorom pokuša dogovoriti i daljnje korištenje 

prostorija Studia Sonde za svečanosti u organizaciji Općine Vižinada- Visinada. Predlaže da se 

glasovanje za prodaju nekretnina provede za svaku nekretninu zasebno te da se cijena za 

prodaju nekretnine 3252/17 k.o. Vižinada podigne za navedeni iznos kojeg bi se dobilo u tih 

40-ak godina do isteka Ugovora o pravu građenja. 
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Vijećnika Lakovića zanima zašto je sada neki pravi čas za prodaju tog zemljišta, te 

upućuje pitanje načelniku koji je to ekonomski učinak, zašto se išlo u prodaju? 

Vijećnika Ritossu zanima hoće li Studio Sonda i dalje biti partner općini i ukoliko im se 

zemljište proda ili ćemo se razići? 

Vijećnik Mauricio Poropat javlja se sa komentarom da je Studio Sonda tvrtka u 

privatnom vlasništvu koja želi otkupiti svoj kapital. Na početku im je bilo teško kupiti zemljište 

i izgraditi objekt na istom te su iz tog razloga bili primorani sklopiti partnerstvo sa općinom i  

Ugovor o pravu građenja. Točno je da se dio vijećnika nije slagao sa time da se sklopi Ugovor 

o pravu građenja sa Studio Sondom no na kraju je ipak većina odlučila. Studio Sonda je 

vjerojatno sada skupila dosta kapitala te se žele riješiti „duga“ i žele imati čistu situaciju. 

Podsjećam da u Ugovoru o pravu građenja  je navedeno da imaju pravo predati zahtjev za otkup 

zemljišta kad god njima odgovara.  

Vijećnik Laković odgovara da vijeće nije nikada bilo protiv toga da se Studio Sondi 

ništa da ili da se omogući nego da je bilo protiv takvog načina davanja njima. Smatrali smo tada 

da taj Ugovor koji je potpisan nije dobar za općinu, mi i tada i danas gledamo interes općine. 

Moramo vidjeti da li je prodaja danas bolja od prodaje za 42 godine ili prodaje za godinu dana 

ili za 5 godina. Moramo utvrditi kada je najisplativija prodaja zemljišta da ide u korist općine i 

tako glasati.  

Vijećnik Vedran Pilat odgovara vijećniku Poropatu da u Ugovoru stoji da Studio Sonda 

ima pravo tražiti da otkupe zemljište, ali ne piše da općina mora udovoljit tom zahtjevu. Općina 

odlučuje o tome kada će se zemljište prodavati. Vijećnika Pilata zanima ukoliko se zemljište 

proda, da li je već raspoređeno u proračunu gdje će se ta sredstva od prodaje utrošiti? 

Vijećnik Poropat smatra da ukoliko se ne udovolji zahtjevu Studio Sonde možda bi 

Studio Sonda to mogla shvatiti kao loš znak te bi ne prodajom zemljišta dobili kontraefekt.  

Nakon komentara vijećnika predsjedavajući prepušta riječ načelniku za obrazloženjem.  

Načelnik: 2017. godine raspisan je natječaj sa pravom građenja da se Studio Sondi 

omogući da se izgradi kreativni centar. Bilo je tu određenih uvjeta, bila je određena naknada 

utemeljena na procjeni, određene su djelatnosti koje se mogu obavljati u centru. Također moram 

istaknuti da u niti jednom članku Ugovora o pravu građenja nije navedeno da Studio Sonda je 

obavezna općini ustupiti prostor, nego piše da se utvrđuje da je u sklopu centra kreativnosti 

potrebno predvidjeti polivalentni prostor koji bi se koristio za javna događanja i stručne 

skupove, kao i manji trgovačko-ugostiteljski prostor za korisnike i posjetitelje centra (trgovina 

proizvoda hrvatskog dizajna, kantina-bistro i slično). Dakle, to što se predviđa taj veliki prostor 

koji je napravljen da bi se mogla održavati ta javna događanja to ne znači da će ta javna 

događaja održavati općina. Javna događanja može bilo tko organizirati, primjerice Zajednica 

Talijana, bilo koja sportska udruga, nogometni klub i slično.  

Podsjećam da je Studio Sonda predložila partnerstvo sa općinom kako bi ostvarili pravo 

građenja na zemljištu i to iz razloga što tada nisu imali dovoljno financijskih sredstava za oboje, 

odnosno da su išli u kupovinu zemljišta imali bi manje sredstava za izgradnju objekta na 

zemljištu i iz tog razloga su se odlučili na takav pothvat. Općina  je to prepoznala kao nešto 

dobro, jer takva tvrtka može pridonijeti razvoju općine, ne samo u financijskom smislu, nego i 

svojim imidžom i svojim radom može doprinijeti razvoju destinacije. Smatram da su u ove 

godine od kad su u novoj zgradi to sigurno opravdali, imali su nebrojeno događaja i aktivnosti 

korisnih za našu zajednicu.  

Nadalje, u Ugovoru jasno piše da nositelj prava građenja može zatražiti u bilo kojem 

trenutku otkup zemljišta i ako dođe do prodaje ona se vrši po istim pravilima kao i za svaku 



5 
 

drugu nekretninu u vlasništvu općine, odnosno putem javnog natječaja nakon izrade procjene 

nekretnine od strane sudskog vještaka. Što se tiče toga da li je sada pravi trenutak prodaje 

nekretnine, teško je to procijeniti obzirom na to da cijene nekretnina nisu stabilne i stalno se 

mijenjaju. Tko nam garantira da će cijene i ubuduće rasti? Ako ratna previranju na istoku 

Europe eskaliraju, tržište nekretnina se vrlo lako može uzdrmati i cijena drastično pasti – pitam 

vas da li će tada biti pravi trenutak za prodaju. 

Moramo se zapitati kakvu poruku šaljemo gospodarskom subjektu time što im općina 

neće udovoljiti zahtjevu jer smatramo da sad nije pravo vrijeme za prodaju navedene 

nekretnine? Pozadina svega toga je da Studio Sonda prodaje kuću u svom vlasništvu te tim 

sredstvima žele otkupiti zemljište na kojemu su izgradili kreativni centar kako bi riješili 

„dugovanje“ te kako bi bili „svoji na svome“. U razgovoru sa njima u niti jednom trenutku nije 

bilo spominjanja da bi oni otišli iz Vižinade, dapače oni žele ostati jer se njima tu sviđa, 

prihvaćeni su, a što se polivalentnog prostora za javna događanja tiče to ostaje isto kao i do sada 

i rado će ga ustupiti općini kad god se ukaže potreba za time, bez ikakve naknade. 

Što se sredstava tiče, ukoliko dođe do prodaje nekretnine, u proračunu smo već 

isplanirali kako bi se ta sredstva utrošila i na koje projekte koji su važni za zajednicu. 

Predsjedavajući utvrđuje rezime rasprave i moli vijećnike za prijedloge o tome kako 

glasati po točki 4 dnevnog reda. Pitanje upućuje vijećniku Pilatu koji je na početku rasprave 

predlagao uvećati cijenu prodaje zemljišta k.č. 3252/17 k.o. Vižinada i glasati posebno po 

svakoj nekretnini.  

Vijećnik Pilat ima dva prijedloga. Prvi prijedlog je da se glasa zasebno za svaku 

nekretninu, te drugi prijedlog je da se za k.č. 3252/17 k.o. Vižinada  glasa sa uvećanom cijenom, 

odnosno na predloženih 203.500,00 eura da se doda i iznos naknade za korištenje zemljišta 

narednih 42 godine te bi nova cijena bila 266.500,00 eura. 

Načelnik je imao malu digresiju po tom pitanju. Zašto se i ostalim parcelama u naselju 

Zabregi, gdje se i nalazi kreativni centar Studia Sonde prilikom prodaje nije podignula cijena 

kao što se sada predlaže. Te parcele uglavnom su se prodale strancima koji su na njima izgradili 

kuće za odmor koje se koriste za iznajmljivanje te u njima nitko ne živi. Te cijene su bile oko 

100 eura, ali se nije povlačilo pitanje zašto ne bismo to digli preko 120 eura na kraju krajeva. 

Načelnika zanima zašto vijeće nema isti pristup za prodaju nekretnina strancima ili za jednu 

tvrtku koja ovdje radi i posluje.  

Vijećnik Pilat odgovara protupitanjem: Koliko parcela u Zabregima se prodavalo 

strancima, što isto smatram da je velika greška. Prodajemo općinske parcele agencijama za 

promet nekretninama koje dalje preprodaju te iste parcele za više novaca. Što se postavlja 

pitanje ako netko još može zaraditi na preprodaji, kakva je naša cijena onda, da li je realna ili 

je niska? Povećanje cijene za k.č. 3252/17 k.o. Vižinada tražim iz razloga što niti jedna parcela 

koju smo prodali nema Ugovor o pravu građenja te ne osigurava siguran priljev novaca kroz 

godinu.  

Da skrati raspravu po tom pitanju vijećnik Pilat povlači prijedlog da se cijena za k.č. 

3252/17 k.o. Vižinada poveća, nego samo traži da se za tu k.č. glasa odvojeno od ostalih k.č. 

koje se predlažu za prodaju putem javnog natječaja.  

Vijećnik Laković odgovora načelniku na njegov komentar vezano za cijene prodaje 

nekretnina da se on uvijek zalagao za to da se nekretnine prodaju  za veću cijenu od procijenjene 

vrijednosti, što je načelnik potvrdio i rekao mu da taj komentar nije bio upućen osobno njemu.  

Predsjedavajući zahvaljuje na sudjelovanju te prekida raspravu, predlaže glasanje po 

točki 4. na sljedeći način: 
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• Prvo glasanje ide po predloženoj Odluci o prodaji nekretnina u vlasništvu općine 

Vižinada-Visinada, odnosno za sve predložene nekretnine 

• Drugo glasanje će se vršiti za prodaju nekretnina pod rednim brojem 1., 2., 3., 4., 5., 6. i 

8. 

• Treće glasanje će se vršiti zasebno za nekretninu pod brojem 7. odnosno za k.č. 3252/17 

k.o. Vižinada  

Četiri (4) vijećnika je glasalo ZA, a pet (5) vijećnika je glasalo PROTIV  predložene 

Odluke o prodaji nekretnina u vlasništvu općine Vižinada-Visinada, odnosno za sve predložene 

nekretnine. 

Šest (6) vijećnika je glasalo ZA, dva (2) vijećnika je glasalo PROTIV i jedan (1) vijećnik 

je bio SUZDRŽAN za prodaju nekretnina pod rednim brojem 1., 2., 3., 4., 5., 6. i 8. 

Četiri (4) vijećnika glasalo je ZA, pet (5) vijećnika bilo je SUZDRŽANO za prodaju 

nekretnine pod brojem 7 odnosno za k.č. 3252/17 k.o. Vižinada tako da prijedlog za prodaju 

nekretnine pod rednim brojem 7 nije prihvaćen te se ista ne prodaje.  

 

TOČKA 5. 

Predsjedavajući otvara 5. točku dnevnog reda - Odluka o zamjeni nekretnina i 

raspisivanju javnog natječaja za zamjenu nekretnina u vlasništvu Općine Vižinada-Visinada. 

Vezano je za točku 2. dnevnog reda, na prijedlog gospođe Rine Mengot izrađen je i 

elaborat procjene vrijednosti nekretnine kao bi se mogla vršiti zamjena. Utvrđeno je da u 

pogledu nekretnina postoji razlika u vrijednosti, zamjena nekretnina uvjetovana je obvezom 

ugovornih strana prema kojoj Općina Vižinada-Visinada potražuje razliku procijenjene 

vrijednosti nekretnina u iznosu od 115,00 eura. 

Vijećnika Maksimiliana Ritossu zanima da li su već određene međe vezano za dvorište,  

na što mu je načelnik odgovorio da nije još ali da će se iste prilikom zamjene označiti. 

Daljnje rasprave nije bilo stoga Predsjedavajući daje točku 5. na glasanje.  

Točka 5. dnevnog reda Odluka o zamjeni nekretnina i raspisivanju javnog natječaja za 

zamjenu nekretnina u vlasništvu Općine Vižinada-Visinada jednoglasno je usvojena. 

 

TOČKA 6.   

Predsjedavajući otvara 6. točku dnevnog reda – Odluka o zamjeni nekretnina i 

raspisivanju javnog natječaja za zamjenu nekretnina u vlasništvu Općine Vižinada-Visinada. 

Pročelnici prepušta riječ koja obrazlaže prijedlog Odluke.  

Gospodin Jovan Mitja predlaže zamjenu kako bi riješio pitanje vezano za pristup 

nekretnini i formiranju dvorišta. Utvrđeno je da u pogledu nekretnina postoji razlika u 

vrijednosti, zamjena nekretnina uvjetovana je obvezom ugovornih strana prema kojoj Općina 

Vižinada-Visinada potražuje razliku procijenjene vrijednosti nekretnina u iznosu od 4.460,00 

eura.  

Predsjedavajući zahvaljuje pročelnici te otvara raspravu po točki 6. dnevnog reda.  

Vijećnika Lakovića zanima da li je nužno raspisati javni natječaj iako se radi o zamjeni 

nekretnina? Na to mu  je pročelnica odgovorila da je takva procedura obavezna po Zakonu.  
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Predsjedavajući daje 6. točku dnevnog reda na glasanje – Odluka o zamjeni nekretnina 

i raspisivanju javnog natječaja za zamjenu nekretnina u vlasništvu Općine Vižinada-Visinada 

jednoglasno je usvojena. 

 

TOČKA 7.  

Predsjedavajući otvara 7. točku dnevnog reda - Odluka o davanju suglasnosti za 

ishođenje građevinske dozvole na k.č.br. 1807/10 k.o. Vižinada. Predsjedavajući prepušta riječ 

pročelnici koja obrazlaže vijeću prijedlog Odluke. 

Navedena k.č. u suvlasništvu je sa fizičkom osobom, 1/8 k.č. u vlasništvu je Općine te 

kako bi gospođa Musulin mogla na istoj graditi obiteljsku kuću potrebna joj je suglasnost općine 

za pokretanje postupka dobivanja građevinske dozvole. Predlaže se izrada procjembenog 

elaborata te nakon toga da se izvrši razvrgnuće suvlasničke zajednice navedene nekretnine. Do 

tada se predlaže ova odluka kako bi nastavili s postupkom izdavanja građevinske dozvole. 

Vijećnika Maksimilijana Ritossu zanima da li se ponudilo gospođi da otkupi tu 1/8 od 

općine, na što mu je Predsjedavajući odgovorio da se to i namjerava napraviti nakon što se 

izradi parcelacija i procjembeni elaborat.  

Daljnje rasprave nije bilo stoga Predsjedavajući daje 7. točku dnevnog reda na glasanje.  

Odluka o davanju suglasnosti za ishođenje građevinske dozvole na k.č.br. 1807/10 k.o. 

Vižinada jednoglasno je usvojena.  

 

TOČKA 8. 

Predsjedavajući otvara 8. točku dnevnog reda – Odluka o izdavanju suglasnosti za 

provedbu projekta Održavanje javnih površina i očuvanje prirodnih vrijednosti Vižinade. Riječ 

prepušta načelniku. 

Načelnik: Radi se o projektu s kojim se planimo prijaviti na trenutno otvoreni natječaj 

LAG-a, Ulaganja u malu infrastrukturu društvene namjene i razvoj održive mobilnosti. Planira 

se nabava komunalne opreme, odnosno traktora sa malčerom za održavanje javnih površina i u 

sam projekt ubačene su i aktivnosti koje se odnose na sadnju voćnih stabala i unapređenje 

zelene infrastrukture. U suradnji s Udrugom Drijade provesti će se edukativne aktivnosti za 

djecu dječjeg vrtića i nižih razreda osnovne škole s ciljem povećanja svijesti o značaju 

autohtonih biljnih vrsta, ulozi kukaca i ptica u održavanju ekološke ravnoteže, uz praktične 

aktivnosti postavljanja kućica za ptice i hotela za kukce. Ukupna vrijednost projekta je 

82.487,50 eura, a moguća potpora je do 81.000,00 eura. Kako bi se mogli prijaviti na natječaj 

potrebna nam je odluka o  suglasnosti predstavničkog tijela za provedbu ulaganja.  

Predsjedavajući zahvaljuje na obrazloženju te otvara raspravu. 

Javlja se vijećnik Pilat sa pitanjem da li traktor sa priključcima nabavljamo za našu 

komunalnu tvrtku? Pitanje je da li se zna hoćemo li zapošljavati dodatne djelatnike ili će 

postojeći iz općine prijeći u komunalnu tvrtku? Na to mu je pročelnica odgovorila da će 

komunalni djelatnici iz općine  prijeći u komunalno društvo.  Isto tako vijećnika Pilata zanima 

zašto se odmah nije moglo prijaviti na projekt putem komunalnog društva nego to činimo preko 

općine, na što mu je načelnik odgovorio da komunalno društvo nije zadovoljavalo potrebe za 

prijavu na projekt obzirom na to da je uvjet za prijavitelje da postoji više od godinu dana.  

Daljnje rasprave nije bilo stoga Predsjedavajući daje točku 8. na glasanje.  
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Točka 8. dnevnog reda – Odluka o izdavanju suglasnosti za provedbu projekta 

Održavanje javnih površina i očuvanje prirodnih vrijednosti Vižinade jednoglasno je usvojena. 

 

TOČKA 9. 

Predsjedavajući otvara 9. točku dnevnog reda – Odluka o davanju suglasnosti za 

pokretanje postupka nabave traktora i priključaka za održavanje. Riječ prepušta Pročelnici.  

Točka 9. usko je vezana za točku 8. dnevnog reda te je potrebno  provesti javnu nabavu 

za postupak nabave traktora i priključka za održavanje. Obzirom na to da je vrijednost veća od 

10.000.,00 eura bez PDV-a potrebna je suglasnost vijeća za pokretanje odgovarajućeg postupka 

nabave. Rasprave po tom pitanju nije bilo, stoga predsjedavajući točku 9. dnevnog reda daje na 

glasanje.  

Odluka o davanju suglasnosti za pokretanje postupka nabave traktora i priključaka za 

održavanje jednoglasno je usvojena.  

 

TOČKA 10. 

Predsjedavajući otvara 10. točku dnevnog reda – Odluka o davanju suglasnosti za 

pokretanje postupka nabave za usluge košnje zelenog pojasa uz nerazvrstane ceste i puteve. 

Obzirom na to da je vrijednost javne nabave veća od 10.000 €  traži se suglasnost vijeća 

za pokretanje postupka javne nabave za usluge košnje zelenog pojasa uz nerazvrstane ceste i 

puteve. Sredstva za nabavu osigurana su u Proračunu općine Vižinada-Visinada za 2025. 

godinu. 

Rasprave  nije bilo stoga Predsjedavajući daje točku 10. na usvajanje. Odluka o davanju 

suglasnosti za pokretanje postupka nabave za usluge košnje zelenog pojasa uz nerazvrstane 

ceste i puteve jednoglasno je usvojena. 

 

TOČKA 11. 

Predsjedavajući otvara 11. točku dnevnog reda – Odluka o davanju suglasnosti za 

pokretanje postupaka nabave za usluge održavanja nerazvrstanih cesta, puteva i staza.  

Kao i za prethodnu točku dnevnog reda sredstva za usluge održavanja nerazvrstanih 

cesta, puteva i staza osigurana su u Proračunu za 2025. godinu, no obzirom na to da se radi o 

iznosu većem od 10.00,00 eura potrebna je suglasnost općinskog vijeća za pokretanje postupka 

javne nabave za usluge održavanja nerazvrstanih cesta, puteva i staza.  

Rasprave nije bilo stoga predsjedavajući točku 11. daje na usvajanje. Odluka o davanju 

suglasnosti za pokretanje postupaka nabave za usluge održavanja nerazvrstanih cesta, puteva i 

staza jednoglasno je usvojena. 

 

TOČKA 12. 

Predsjedavajući otvara 12. točku dnevnog reda – Odluka o davanju suglasnosti za 

pokretanje postupka nabave izrade  energetski učinkovite vanjske fasade na zgradi općine.  

Kao i za prethodne dvije točke  dnevnog reda sredstva za izradu  energetski učinkovite 

vanjske fasade na zgradi općine osigurana su u Proračunu za 2025. godinu.  
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Rasprave nije bilo stoga predsjedavajući točku 12. daje na usvajanje. Odluka o davanju 

suglasnosti za pokretanje postupka nabave izrade  energetski učinkovite vanjske fasade na 

zgradi općine jednoglasno je usvojena.  

 

TOČKA 13. 

Predsjedavajući otvara 13. točku dnevnog reda – Odluka o davanju suglasnosti za 

pokretanje postupaka nabave za pojačano održavanje nerazvrstanih cesta – asfaltiranje. Riječ 

prepušta načelniku.  

Sredstva za pojačano održavanje nerazvrstanih cesta - asfaltiranje osigurana su u 

Proračunu Općine Vižinada-Visinada. Izvršio se uvid na terenu i utvrđeno je koje su ceste 

prioritetnije za održavanje, odnosno asfaltiranje. Primjerice tu spada cesta u Markovićima, 

Baldašima, popravci cesta Ohnići, Baldaši, Vranje selo, cesta Staniši, cesta u Vižinadi i trg u 

Vižinadi.  

Vijećnik Maksimilian Ritossa predlaže da se napravi popis cesta koje su prioritetnije za 

održavanje kako bi se  ubuduće imalo već gotov popis prioritetnih cesta.  

Načelnik mu odgovara da će se po dobivenim obračunima dionica odlučiti prioritetna 

lista, a o čemu će se konzultirati nadležni odbor. 

Daljnje rasprave nije bilo stoga predsjedavajući daje točku 13. na glasanje.  

Odluka o davanju suglasnosti za pokretanje postupaka nabave za pojačano održavanje 

nerazvrstanih cesta – asfaltiranje jednoglasno je usvojena. 

  

TOČKA 14. 

Predsjedavajući otvara 14. točku dnevnog reda – Odluka o davanju suglasnosti za 

pokretanje postupka nabave za asfaltiranje nerazvrstane ceste Zabregi. Predsjedavajući moli 

načelnika da objasni točno koji se dio u Zabregima namjerava asfaltirati. 

Načelnik je odgovorio da se namjerava asfaltirati dio gdje žive obitelji Kras do kuće u 

vlasništvu Slovaka. Ostale dionice u Zabregima se ne bi još asfaltirale obzirom na to da se na 

istima još gradi.  

Vijećnik Pilat zapitao je što je sa infrastrukturom na tom području na što mu je načelnik 

odgovorio da na tom djelu je infrastruktura već riješena. Vijećnik Ritossa predlaže da se na 

desnom kraju puste krakovi za kanalizaciju te da se ostavi priključak za vodu i jednu cijev za 

javnu rasvjetu kako bi se moglo prenesti ako bude bilo potrebe. Vijećnik Pilat predlaže da se za 

priključni cjevovod dogovori sa Istarskim vodovodom što i kako napraviti te da je bolje radnje 

izvršiti sada dok nema asfalta nego kasnije kada će ta dionica biti asfaltirana. 

Daljnje rasprave nije bilo stoga predsjedavajući daje točku 14. na glasanje. Odluka o 

davanju suglasnosti za pokretanje postupka nabave za asfaltiranje nerazvrstane ceste Zabregi 

jednoglasno je usvojena.  

 

TOČKA 15. 

Predsjedavajući otvara 15. točku dnevnog reda – Odluka o davanju suglasnosti za 

pokretanje postupka nabave za proširenje javne rasvjete. Riječ prepušta načelniku.  
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Načelnik: Digresija - Odluka je bila donesena prošle godine no obzirom da se prošle 

godine nije raspisala javna nabava  ponavljanom odluku čisto iz tehničkih razloga jer je vezana 

za novi Proračun.  

Rasprave nije bilo stoga Predsjedavajući daje točku 15. na glasanje - Odluka o davanju 

suglasnosti za pokretanje postupka nabave za proširenje javne rasvjete jednoglasno je usvojena.  

 

TOČKA 16. 

Predsjedavajući otvara 16. točku dnevnog reda – Odluka o davanju suglasnosti za 

pokretanje postupka nabave izrade drenaže i uređenje partera oko crkve sv. Barnabe. Riječ 

prepušta načelniku.  

Načelnik obrazlaže dosadašnje realiziranje projekte na obnovi crkve Sv. Barnabe. 

Projekt za izradu drenaže i uređenju partera oko crkve sv. Barnabe prijavljen je na natječaj 

Ministarstva kulture i medija te je odobrena potpora u iznosu od cca 29.00,00 eura.  

Predsjedavajući zahvaljuje na obrazloženju i otvara raspravu. Javlja se vijećnik 

Maksimilian Ritossa sa pitanjem kamo će se provesti drenaža? Načelnik mu odgovara da je 

predviđen upojni bunar između zelene površine i asfalta prema kući u vlasništvu Poljaka. 

Vijećnik Ritossa priupitao je što kada se upojni ubar napuni, kuda će ići ta voda? Na to je 

načelnik odgovorio da upojni bunar je osmišljen na način da propušta sakupljenu vodu dalje u 

zemlju, sa čime se vijećnik Ritossa ne slaže jer tvrdi da vrsta tla koja se nalazi na području oko 

crkve sv. Barnabe ne dozvoljava popuštanje te traži da se dobro istraži prije nego se upojni 

bunar napravi, na što mu je načelnik odgovorio da će se to iskomunicirati sa projektantom i da 

će se paziti na to.   

Nakon rasprave Predsjedavajući daje točku 16. na glasanje - Odluka o davanju 

suglasnosti za pokretanje postupka nabave izrade drenaže i uređenje partera oko crkve sv. 

Barnabe jednoglasno je usvojena. 

 

TOČKA 17. 

Predsjedavajući otvara 17. točku dnevnog reda – Odluku o izradi izmjene i dopune 

Urbanističkog plana uređenja građevinskog područja gospodarske proizvodno poslovne 

namjene Vižinada. Riječ prepušta načelniku koji obrazlaže odluku. 

Donošenjem ove Odluke započeo bi  postupak izrade i donošenja izmjene i dopune 

Urbanističkog plana uređenja građevinskog područja gospodarske proizvodno poslovne 

namjene Vižinada.  

Rasprave nije bilo stoga Predsjedavajući daje točku 17. na glasanje. Odluka o izradi 

izmjene i dopune Urbanističkog plana uređenja građevinskog područja gospodarske proizvodno 

poslovne namjene Vižinada jednoglasno  je usvojena. 

 

TOČKA 18. 

Predsjedavajući otvara 18. točku dnevnog reda – Odluka o ispravku Odluke o 

nerazvrstanim cestama na području Općine Vižinada- Visinada. Riječ prepušta načelniku koji 

obrazlaže odluku.  

U uvodnom dijelu Odluke o nerazvrstanim cestama na području Općine Vižinada-

Visinada objavljenoj u Službenim novinama Općine Vižinada-Visinada br. 12/21, omaškom je 
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prilikom sastava iste navedeno pozivanje na čl. 107. Zakona o nerazvrstanim cestama, a koji 

zakon nije dio pozitivnih propisa Republike Hrvatske, već je to Zakon o cestama. Sa strane 

Visokog upravnog suda Republike Hrvatske došao je dopis u kojem je navedeno da je Sudu 

podnesen Zahtjev za ocjenu zakonitosti Odluke o nerazvrstanim cestama i utvrđeno je da je 

omaškom naveden krivi Zakon te se sada predlaže ispravak odluke vijeću na usvajanje. 

Predsjedavajući zahvaljuje na obrazloženju te otvara raspravu. 

Javlja se vijećnik Vedran Pilat sa pitanjem što je sa ostalim stvarima o kojima se oni 

očituju,  dali postoji mogućnost da da nam ta Odluka i postupak „padnu“? Na to je načelnik 

odgovorio da ćemo se očitovati argumentima koji pobijaju sve stavke koje su u tom zahtjevu.  

Vijećnika Lakovića zanima da li se sakupila sva potrebna dokumentacija o 

nerazvrstanim cestama na području općine te dali je sazvana sjednica odbora po tom pitanju, 

na što mu je načelnik potvrdno odgovorio da su se podaci sakupili te da se odbor za nekretnine 

i komunalna pitanja već sastao, o čemu su vijećnici bili obaviješteni. Rasprava je zaključana te 

predsjedavajući daje točku 18. na glasanje.  

Odluka o ispravku Odluke o nerazvrstanim cestama na području Općine Vižinada- 

Visinada usvojena je sa 5 glasova ZA, dok je 4 vijećnika glasalo SUZDRŽAN.  

 

TOČKA 19. 

Predsjedavajući otvara 19. točku dnevnog reda – Zaključak Općinskog vijeća Općine 

Vižinada-Visinada o provedbi pripajanja sukladno Zakonu o vodnim uslugama. Riječ prepušta 

načelniku.  

Zakon o vodnim uslugama (Narodne novine 66/2019 – u daljnjem tekstu: Zakon) 

propisuje: Svi postojeći javni isporučitelji vodnih usluga na uslužnom području dužni su se 

pripojiti javnom isporučitelju vodnih usluga koji je društvo kapitala, a koje je određeno 

uredbom iz članka 7. stavka 6. ovoga Zakona kao društvo preuzimatelj, a društvo preuzimatelj 

je dužno prihvatiti pripajanje, u roku od šest mjeseci od dana od stupanja na snagu uredbe iz 

članka 7. stavka 6. ovoga Zakona. Mi bi pripadali Sjevernom području gdje će biti matično 

društvo Istarski vodovod. Na zajedničkom sastanku Poreštine donesen je zaključak da se ide u 

postupak pripajanja pa kad bude izrađen društveni ugovor isti će se dostaviti općinskom vijeću 

na uvid pa će se odlučiti da li će se Ugovor sklopiti ili ne. Predsjedavajući zahvaljuje na 

obrazloženju i otvara raspravu. 

Vijećnik Pilat javlja se i pita „Ovaj zaključak govori o tome da bi 1 uslužno područje 

bilo na djelovanju Istarskog vodovoda, ali da bi bile te podružnice kao malo više ojačane u 

odnosu na sad? Vijećnika Maksimiliana Ritossu zanima gdje je IVS u toj priči? Na to je 

načelnik odgovorio da IVS po tom prijedlogu se treba podijeliti jer IVS obuhvaća područje 

cijele Županije, a imamo dva uslužna područja, sjever i jug.  

Nakon rasprave Predsjedavajući daje točku 19. na glasanje. Zaključak Općinskog vijeća 

Općine Vižinada-Visinada o provedbi pripajanja sukladno Zakonu o vodnim uslugama 

jednoglasno je usvojen. 

 

TOČKA 20. 

Predsjedavajući otvara 20. točku dnevnog reda – Odluka o usvajanju Godišnje analize 

stanja sustava civilne zaštite na području Općine Vižinada-Visinada za 2024. godinu. Riječ 

pročelnici koja Godišnju analizu sustava civilne zaštite na području Općine Vižinada-Visinada 

za 2024. godinu detaljno obrazlaže. 
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Rasprava i komentara nije bilo stoga Predsjedavajući daje točku 20. na glasanje. Odluka 

o usvajanju Godišnje analize stanja sustava civilne zaštite na području Općine Vižinada-

Visinada za 2024. godinu jednoglasno je usvojena. 

 

TOČKA 21. 

Predsjedavajući otvara 21. točku dnevnog reda – Godišnji plan razvoja sustava civilne 

zaštite na području Općine Vižinada-Visinada za 2025. godinu. Riječ prepušta pročelnici. 

U skladu s odredbama Zakona o sustavu civilne zaštite Općina Vižinada-Visinada 

organizira poslove iz svog samoupravnog djelokruga koji se odnose na planiranje, razvoj, 

učinkovito funkcioniranje i financiranje sustava civilne zaštite. Općina Vižinada-Visinada će u 

skladu s važećim propisima kontinuirano razvijati sustav civilne zaštite i povezivati resurse i 

sposobnosti sudionika sustava - operativnih snaga i građana u provođenju mjera i aktivnosti 

civilne zaštite u cilju smanjenja rizika od izvanrednih događaja, velikih nesreća i katastrofa, 

pružanja brzog i optimalnog odgovora na prijetnje i opasnosti nastanka, te ublažavanja 

posljedica od izvanrednih događaja, velikih nesreća i katastrofa. 

Rasprava i komentara nije bilo stoga Predsjedavajući daje točku 21. na glasanje. 

Godišnji plan razvoja sustava civilne zaštite na području Općine Vižinada-Visinada za 2025. 

godinu jednoglasno je usvojena. 

 

TOČKA 22. 

Predsjedavajući otvara 22. točku dnevnog reda – Odluka o davanju suglasnosti za 

sklapanje ugovora o korištenju nekretnine na k.č. br. 256/1 k.o. Vižinada. Riječ prepušta 

načelniku.  

Načelnik obrazlaže:  Ministarstvo demografije i useljeništva je dana 19. veljače objavilo 

Javni poziv za opremanje i uređenje igrališta za djecu, koji je otvoren do 11. ožujka. Prijavitelji 

su jedinice lokalne samouprave, a za našu općinu intenzitet potpore je do 50% prihvatljivih 

troškova. Sustav bodovanja nam ne daje previše bodova jer se nalazimo u najrazvijenijoj 

skupini razvijenosti, no bez obzira na to pokušali bi se prijaviti i dobiti bespovratna sredstva.  

Budući je u posljednje vrijeme više puta isticana potreba za uređenje dječjeg igrališta u 

naselju Ferenci te kako sam i obrazložio prilikom usvajanja proračuna za 2025. godinu da se u 

naselju vode pregovori s privatnom osobom na čijem bi se zemljištu moglo urediti takvo 

igralište, a koja lokacija bi bila najprikladnija za tu namjenu, smatram da bi idealno bilo prijaviti 

upravo taj projekt na natječaj Ministarstva. 

 Obzirom se radi o privatnoj parceli, jedan od osnovnih uvjeta natječaja je dokazati 

vlasništvo odnosno pravni interes, te sam Ministarstvu poslao upit za pojašnjenje, no odgovor 

je na stranicama objavljen tek 4.3. zbog čega je prijedlog odluke dostavljen kao dopuna 

dnevnog reda. 

 U međuvremenu smo konkretizirali dogovore s vlasnikom zemljišta te je usuglašena 

zamjena zemljišta za zemljište u naselju Vižinada (na lokaciji Bošket) u sličnoj kvadraturi i 

vrijednosti, a što će se utvrditi nakon dovršenog postupka parcelacije i izrade procjembenih 

elaborata kao što je to i do sada bio slučaj. Do tada bi vrijedili uvjeti iz ugovora o korištenju 

kojim bi vlasnik Općini dao zemljište na korištenje bez naknade za opremanje dječjeg igrališta 

po uzoru na druga igrališta na području općine.  
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Kako bi mogli potpisati takav ugovor, potrebna je suglasnost Općinskog vijeća. U 

međuvremenu se odradilo potrebne predradnje kao što su geodetska podloga i idejno rješenje 

kako bi složili projektnu prijavu na vrijeme. Ukoliko na natječaju ne ostvarimo potporu, uvijek 

će nam ostati projektno rješenje za prijavu na neki drugi natječaj ili izvođenje uz financiranje 

iz vlastitih sredstava proračuna. Međutim, uvijek sam mišljenja da treba prijaviti projekte na 

dostupne natječaje i ostvariti što više sredstava iz drugih izvora kako bi naša proračunska 

sredstva mogli utrošiti za druge namjene koje nisu prihvatljive za financiranje, a potrebne su za 

razvoj zajednice. 

Predsjedavajući otvara raspravu. Javlja se vijećnik Pilat sa primjedbom da postupak 

donošenja takvog prijedloga Odluke je skandalozno pogrešan iako je za dobru stvar. Drago mu 

je da će mještani naselja Ferenci dobiti dugo iščekivano dječje igralište no nije mu drago da 

vijećnici nisu prije o tome obavješteni te da takvu informaciju dobiju od trećih osoba, a ne od 

samog načelnika. Načelnik se opravdao time da ponekad treba biti proaktivan i reagirati u 

pravom trenutku te podsjeća da sa vlasnikom nekretnine s kojim bi se izvršila zamjena je u više 

navrata bilo govora o istom. Također, prije predložene odluke vijeće načelnik je o ovom 

prijedlogu upoznao mještane naselja Ferenci kako bi isti bili upoznati te su se svi s lokacijom i 

predloženim projektom usuglasili. Načelnik obavještava vijećnike da nakon izrade procjene 

vrijednosti nekretnina koje idu u zamjenu izraditi će se prijedlog Odluke o zamjeni nekretnine 

koje će se dati vijeću na usvajanje te naravno ako bude bilo kakve cjenovne razlike u vrijednosti 

nekretnina da će općina zatražiti isplatu razlike.   

Nakon rasprave Predsjedavajući zaključuje da se članak 5. predloženog ugovora o 

korištenju nekretnine mijenja sa sljedećim: Ugovorne strane suglasno utvrđuju da će davatelj 

korištenja i korisnik nekretnine izvršiti zamjenu nekretnina, i to na način da će nekretnina iz 

članka 1. ovog Ugovora pripasti u vlasništvo korisniku nekretnine, dok će davatelju korištenja 

pripasti u zamjenu druga nekretnina u vlasništvu Općine Vižinada-Visinada koja odgovara 

veličini i vrijednosti nekretnine iz članka 1. Ugovora, i to na lokaciji Bošket u naselju Vižinada, 

odmah po izvršenoj parcelaciji nekretnina oznake k.č. 3404 i 3405 k.o. Vižinada.  

Daljnjih pitanja nije bilo stoga predsjedavajući daje točku 22. s izmjenom članka 5. 

Ugovora o korištenju nekretnine na glasanje. Odluka o davanju suglasnosti za sklapanje 

ugovora o korištenju nekretnine na k.č. br. 256/1 k.o. Vižinada s  izmjenom članka 5. usvojena 

je sa 8 glasova ZA i 1 glas SUZDRŽAN.  

 

TOČKA 23. 

Predsjedavajući otvara 23. točku dnevnog reda - Vijećnička pitanja i otvara raspravu. 

Javlja se vijećnik Poropat sa pitanjem kada će krenuti radovi obnove ceste Vižinada-

Kaštelir i koje se dužine namjerava obnoviti cesta, na što mu je načelnik odgovorio da u srijedu 

imaju koordinacijski sastanak te da će tada odlučiti kada bi se započelo sa radovima i koju 

dužinu dionice se planira obnoviti te dok budu trajali radovi osigurati će se obilazni pravci.  

Vijećnik Vedran Pilat ima pitanje  vezano za izgradnju dodatne prostorije za još jednu 

jasličku skupini u područnom vrtiću Vižinada i pitanje vezano za sadnju raslinja u dječjem 

parku koji se nalazi kraj dječjeg vrtića. Vijećnik Pilat ponovno postavlja pitanje što se raslinja 

odnosno drveća u dječjem parku koji se nalazi kraj dječjeg vrtića tiče, zašto nije posađeno drvo 

kad se zna da idu topliji dani i da će djeci tamo biti nesnošljivo vruće te neće moći koristiti 

parkić, na što mu je načelnik ponovno potvrdio da se raslinje, odnosno drvo posadilo ali 

nažalost se isto i posušilo te da se sad prilikom nabavke traktora planiraju nabaviti i voćni nasadi 

pa će se isti posaditi u parkiću kraj dječjeg vrtića. Vijećnika Pilata zanima zašto se godinu dana 

čekalo da bi se započelo sa radovima? Načelnik mu je odgovorio da se čekalo građevinsku 
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dozvolu kako bi se moglo započeti sa radovima dogradnje PV Vižinada, trebalo je ispravljati 

projekt zatim se trebalo čekati pravomoćnost građevinske dozvole, zatim je trebalo pokrenuti 

postupak javne navabe koji i sam traje pa se sve to odužilo.  

Vijećnica Beaković osvrnula se na problematiku koju dječji vrtić ima sa kadrom, jer je 

poznato da koji puta zbog bolovanja ili godišnjih odmora žene rade pod velikim stresom s puno 

djece te pita da li su osigurane odgajateljice za novu jasličku skupinu te dali je uprava vrtića 

upoznata sa time? Načelnik je odgovorio da će se kadar osigurati te da će općina sufinancirati 

plaću za još jednog djelatnika te da je uprava vrtića dužna sastaviti način organizacije rada. 

Općina je tu da osigura uvjete rada. 

Zamjenica načelnika Neda Šainčić Pilato postavila je pitanje kojim je htjela „raščistiti 

korištenje loga Općine“. Pročelnica Gordana Bottezar upozorila je da se ne radi o logu nego o 

grbu Općine koji u svom logu neovlašteno koristi inicijativa „Vižinada svima“ Vedrana Pilata, 

jer nije tražio suglasnost Općinskog vijeća da grb koristi u druge, osim službene svrhe općinske 

uprave.  

Nakon kratke rasprave o tome tko je u pravu vezano za korištenje Općinskog grba javio 

se vijećnik Ritossa sa pitanjem kojeg je postavio već u nekoliko navrata ali još nije dobio 

odgovor, a načelnik Ferenac obećao je za sljedeću sjednicu pripremiti popis dužnika za 

komunalnu naknadu.  

Vijećnik Pilat za kraj postavio je pitanje vezano za Odluka o porezu na nekretnine, zašto 

ista nije donesena kao prijedlog općinskom vijeću na što mu je načelnik odgovorio da Odluku 

o porezima nisu pripremili jer Zakon ostavlja mogućnost da bude jednaka porezu na kuće za 

odmor, koji u Vižinadi iznosi četiri (4) eura po četvornom metru.  

Dodatnih pitanja nije bilo stoga Predsjedavajući zaključuje raspravu. 

 

Sjednica zaključena u 20:40 sati.  

 

            Zapisničar:                                                               Predsjednik Općinskog vijeća 

         Lidia Legović                                                                      Oliver Arman 


